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To: 5.1.2e EE EEEN@ minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 8/4/2020 1:29:22 PM

Subject: FW: App voor nazorg

Received: Tue 8/4/2020 1:29:22 PM

Ter info. Zie gele passages wat | EEEaan JERFLN heeft geadviseerd mbt app en Philips.

Groeten

van:IEHEED invws.nl>Verzonden: maandag 20 juli 2020 10:38

Aan: 5.1.2e ) <SEREPER@ minvws.nl>

CC: 5.1.2e )JEEI 2 minvws.nl>
Onderwerp: RE: App voor nazorg

We hebben vorige week donderdag een gesprek gehad met longfonds/Lan, Qsupport en ARQ. Dat was een goed gesprek.
Bijgevoegd mijn aantekeningen er komt nog een gespreksverslag.
Er zijn vwb het coronaplein nog geen concrete financiele toezeggingen gedaan. Er ligt gewoon nog geen goed stuk.

In een eerder gesprek met de Minister is afgesproken dat het Longfonds/Lan eerst met een uitgewerkt stuk komt (wat is het,
waarom nodig, wat is er nodig, wie zijn de partners etc.). Het gesprek van vorige week is daar een goede eerste stap bij

geweest.

Dit kan ik je dus over de stand van zaken vertellen. Medio eind augustus/september plannen we een vervolggesprek.

Gr

Van:EEEEY @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 17 juli 2020 17:20

Aan:INCE)BERET© minvws.nl>
Onderwerp: RE: App voor nazorg

= IEEE

Vandaag hadden|JEEE en ik weer een call met Philips. Ik heb toen aangegeven dat er al het een en ander loopt. Nieuw voor

ons was dat IC Connect (in nauwe samenwerking met de NVIC) ook al in contact is met Coronaplein. Heb jij dit ook gehoord in

je gesprek met de Coronaplein en C-support?
Hoe staat het daarmee?

Als IC Connect aansluit, in samenwerking met de andere trajecten, zouden wij vanuit het contract met Philips wel iets kunnen

betekenen.

var:IEEE
Verzonden: dinsdag 7 juli 2020 17:50

Onderwerp: RE: App voor nazorg

Dank voor de update!

BE - ik hebben vanochtend weer contact gehad met Philips. Zij gaven aan dat IC Connect heeft aangegeven dat het idee
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nog enkele weken in beslag zal nemen omdat ze nog qua uitwerking het een en ander willen afstemmen. Daarbij leek het op ons

over te komen dat het voor Philips ook geen noodzaak is (desnoods toch wat meer beademingsapparatuur afnemen).

Ik heb toen aangegeven dat we alvast navraag hebben gedaan rondom apps voor nazorg en dat er eigenlijk al heel veel loopt. Ik

wil dit morgen nog op de mail zetten, zodat zij bij IC connect aan kunnen geven dat het een lastig verhaal gaat worden...

Kan ik iets over achterliggende moties en de trajecten rondom C-support en Coronaplein vertellen? En bijvoorbeeld de link naar

ZonMw voor creatieve oplossingen?

insdag 7 juli 2020 10:08

Aan: 1.2e )SEE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: App voor nazorg

Net toevallig nog contact gehad met ZonMw.

Alle calls rond Covid zijn een beetje afgesloten en zijn beoordeeld.

Er liep een call creatieve oplossingen en daar had die app heel goed in gepast.

https://www.zonmw.nl/fileadmin/zonmw/documenten/Corporate/Creatieve oplossingen coronavirus 24-04-2020.pdf

Er zijn ook wat onderzoeksrondes geweest maar die zijn nu allemaal nagenoeg afgerond.

Wat ik van zonMw wel te horen kreeg dat er veel zaken tussen zaten die er al bestonden maar nu met Covidsausje erover heen.

Gr

Verzonden: maandag 6 juli 2020 16:04

aan:[ICEMERE© ninvvis.ni>
Onderwerp: RE: App voor nazorg

IEEE
Alvast dank voor het uitzoeken. Zo had ik al verwacht dat er veel zou spelen ©

Bij wie van I&Z kan ik aankloppen als ik meer informatie heb? Of is dat alsnog bij jou? Dit omdat ik vind dat we straks moeten

aangeven waarom we niet bijdragen aan de app van IC Connect (en waarom wel Q-support en Coronplein?)

Overigens goed om te weten, met betrekking tot je vraag “wie gaat dat betalen?”, dat we bij Philips veel beademingsapparaten
hebben gekocht. We kijken nu naar nieuwe invullingen. Dit is natuurlijk niet makkelijk, maar het alternatief is dat we te veel

bestelde apparatuur alsnog afnemen. Goed om dat ook te weten.

Verzonden: zaterdag 4 juli 2020 22:14

JEo mins n>;IEEE)EXE© minves.-;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: App voor nazorg

https://www.elkerliek.nl/Elkerliek/Nieuws-overzicht/2020/Elkerliek-start-nazorgtraject-met-app-voor-alle-coronapatienten.html|

https://www.antoniusziekenhuis.nl/nieuws/coronapatienten-eerder-naar-huis-met-behulp-van-app

Zie aan de hand van het bovenstaande dat e.e.a. niet nieuw is.

lk zie verder wel raakvlakken met de initiatieven die nu lopen met Q-support en met het Coronaplein.

Binnenkort hebben we met hen een afspraak over wat de een doet en wat de ander doet, en wat de effecten van die initiatieven

zijn voor patiénten en zorgverleners.

Daarnaast zijn ze bij de I-directie bezig met de app (ter ondersteuning van bron en contactonderzoek) maar ook met allerlei apps

rondom thuismonitoring.

Verder vind ik EERE voor een app wel heel veel en gaan bij mij altijd de alarmbellen af bij het ontwikkelen van een app (voor
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wie, waarom, wat levert e.e.a. op, kosten, gegevensbeheer, privacy etc. etc.) Wie gaat dat betalen? Wordt er geld aan VWS

gevraagd.

Verder misschien ook nog goed om even met de I/Z te schakelen of dit echt een goed idee is. Zij hebben ook veel contact met het

Nell https://nell.eu/over-nell

Eigenlijk meer vragen dan antwoorden vrees ik.

Gr

van:ICES)EEEo invvs >Verzonden: vrijdag 3 juli 2020 13:55

omnis o>;IKESKEc viv.IKE@minvws.nl>

Onderwerp: RE: App voor nazorg

vo IEEEEE

is bezig met afstemming tussen verschillende organisaties met betrekking tot onder andere een website.

EEN zou jij met gEeAFCMkunnen meedenken?

Als je meer info hebt dan hoor ik dat ook graag. Misschien dat het ondersteunend kan zijn aan de patiéntenversie van de

richtlijn.

Groeten,

Verzonden: vrijdag 3 juli 2020 13:41

aan:[IGENBEEN- wiv;IEE)SCEin ws o>
Onderwerp: App voor nazorg

«IEE
We zijn nog steeds bezig met Philips om het contract voor beademingsapparatuur een andere invulling te geven. We lijken al

aardig wat stappen te zetten.

Vandaag kwamen zij met een nieuw idee. Zij hebben namelijk vanuit de Stichting IC Connect het verzoek ontvangen of het

mogelijk is om ongeveer te investeren in een app voor nazorg. Wat de app precies behelst weten we (nog) niet, we

ontvangen snel nog meer informatie. In ieder geval zou het zich richten op vragen die patiénten kunnen hebben na een IC-

opname (Covid).

Op de website van IC Connect is te zien dat zij al nauw samenwerken met de NVIC. https: //icconnect.nl/. Wij hebben in ieder

geval alvast aangegeven dat de NVIC en de V&VN het idee van de app wel moeten ondersteunen. Daarnaast denk ik dat het

mooi kan aansluiten bij de gepubliceerde handreiking ‘wat betekent cas voor het individu?’

Weke aandachtspunten zien jullie?
Zijn er al dergelijke punten/apps/websites? Moeten we bijvoorbeeld aandachtspunten meegeven, zoals afstemming met

eerstelijn voor de inhoud?

Mochten we meer informatie hebben laat ik het jullie weten.

Groet AEH

EEC
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